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Pro1okół Nr v/20]L
/ sę' j iRaJy c|r  1y \ '4 e|\os

z dDia 30 malca 201I r.

sesję otworfył Przewodniczący Rady Gminy Józef Zygadło słowami
.'oMieram sesję Rady Gńiny Mietków,', przywitał wszyslkich zebranych' na
podstawie listy obecności stwierdził quorum ipżedstawił porządek obrad:

l' Podjecie uchwary s,Śprawie zmiany budżetu gminy Da 201l lok
2' Podjęcje uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr Xl]V77l2008 Rady Gminy

Mietków z dnia 27 lutego 2008 r' w sprawie poboru poda&ó\! i opIal s,drodze

3. Podjęcie uchwały w slmwic zmiany uchwa]y Nr V/]l/2007 Rady Gnriny
Mierków z dnia 20 marca 2007 r w Sprawie nadania slatutu soleclw
Domanice.

' 4 Podjęcie uchwaiy w sprawie zmiany uchwały Nr VI1t/55/2003 Rady Gminy
Mietków z dnia 9 wŹeśnia 2003 r' w spawie uchwalenia slatutu Gminy
Mietków

5. Podjęcie uchwały w splawie zniany uchwały Nr lV/28/2003 r' Rady Gńiny
Mietków z dnia 27 lulego 2003 r w sprawie powołania Gminnej Biblioteki
Publicfnej w Mie&owie z siedzibąw MiLfuie'

ó' Podjęcie uchwa}y w sprawie wyrazenia zgody na wyodrębnienie w budżecie
gniny środków stanowiących fundusz sołecki w 20l2 roku'

7. Wnioski i interpelacje radnych.
8' Splaw} róźne.

Przewodniczący Rady Gminy . na wniosek radnych z Domanic zdejmu]e
się z por,ądku obrad punkt 3 ,,Podjęcie uchwały v, spralvie zmiany uchwa}y
Nr v/3l/2007 Rady Gminy Mietków z dnia 20 marca 2007 r w sprav,ic nadania

: slalutu sołect!ł! DomaDice.,' ze względu !a to, że Rada sołecka uoslala]uż wybrana
!a zebrmiu wyborczym - zmiana miała dotyczyó składu liczbowego Rs'
w związku z tym pżegłosujmy przyjęci€ po.ządku oblad
Głosowało l5 radnych oddano 15 głosów ''za''
PrzewodDiczący stwierd'ł, że porządek obrad został lrzyjęty j €dnogłośnie.

' Regina ozga skalbnik Gmily - na rzecz Gimnaz'jun w Mietkowie została
przkazana dfuowizna. w fwiązku z tym zwjększa się budżet o kwotę l 500,00
zt z pne^aczenien na zakup usług remontowyclr.
w budŻecie zabezpieczone są środki Da pomoc finansową d]a Starostwa
i w porofumieni! fe stalostwem przesunięte zostaną w związku z budową
ośrodka spotów wodlych na:
. remont drogi prowadzącej do ośrodka - ó6 000,00 zł.
' rykup przyłącfa wodociągowego od Polgkiego Związku wędkdskiego
doplowadzającego wodę do ośrodka'24 000'00 zł'
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zakup ławek dla widowni w celu lepszej obshgi impref organizowanych w
ośtodku ' 10 000'00 fł'
Po zmianach ' pLan dochodów budżetu . l 2 742 399.00 zł'

. lLan wydatków budŹetu 11981544,5| zł'
Następnie pŹedstawiła projekt uchwab/ w sp.awie zmiany budżetu gminy na
2011 rok.

Głosowało 15 radnych oddano 15 cłosów,'za.'
Przewodniczący slwierdfił, że uchwała została podjęta jednogłośnie'

Uchwała w sprawie zmiany uch}vały Nr xl]l77l2008 Rady Gniny Mietków z
dnia 27 lute8o 2008 r w spra e poboru podatków i opłar w drodze inkasa.
PLo.jekt uchwały przedstawiła Helena Ar1ymowicz Z.ca Przewodnicfącego Rady

, cminy.

Głosowało 15 radnych oddano ]5 głosów,.za.'
Puewodniczący s!wierdził' że uchwała zoStała podjęta jednogłośnie.

Uchwala w sprawie zmiany uchwały Nr VtIy55/2003 Rady Gminy Mietkórv
zdnia 9 września2003 r' w spawie L]chwa]enia Statulu Gnriny Mietków
Prcjekt uchwaly przedstawiła Helena Afiymowicz Z.ca PŹewodniczące8o Rady
Gmin),.

Głosowało 15 radnych oddano 15 głosów ''za,'
Przewodnicfący stw]erdził' Źe uchwała zoslała podj ęta j ednogłośnie.

Uchwała w sPrawie zńiany uchwary Nr 1V/28/200] r Rady Gniny Mietkót!
z dnia 27 lutego 2003 l w sprawie lowołania Gmilnej Bib]ioteki Publicznej
w Mietkowie f siedzibąw Mi]inie.
Projek! uchwały przedstawiła Helena Arymowicz Z.ca Przewodniczącego Rady
Gńiny'

Głosowało ]5 radnych - oddano l5 głosów,,za,'
Przewodniczący stwierdził' ze uchwała została podjęta jednogłośnie'

Ad 6.
Uchwała w sprawie wyrażenia fgody na wyodrębnienie w budżecie eminy

środków stanowiącyclr fudusz sołecki w 20t2 !oku.
Wójt Gminy 'Adam Kozarowicz zwrócił się do sohysów i radnych _ nic
można zmieniać uchwał zebrania wiejski €go dotyczących pże^a.zenla
środków z funduszu soleckiego' Jeżelizmienia się uchwałę gmina 1raci środki
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prosifuy o dok]adną analizę projekrów uchwał. Za 2010 rok była możliwość
odzyskfuia 30% środkó\ natomias!za 20ll rokjesttylko 20%.

Prcjekt uchwały przeds1awiła Helena Atymowicz Z.ca Przewodniczącego Rady
Gminy.

G}osowało ]5 radnych oddano l5 głosów '.fa''
Przewodniczący stwierdił' że uchwała rcstała podjęta jednogłośnie'

wniosków i interpelacji nie zgłoszono'

Ąd 8 '
' sprasy ńzne|

Bożena cap radna kiedy będzie u obiony mostek na drcdze do Maniorva
Wój! rozmawiałem z wicesmlostą na lema! tego mostka i prędkości jazd}
samochodów ciężarowych pżef wawŹeńczyce 15 marca oNarto pŹetarg, a
w wawrzeńczycach zoslaną wzmoŹone kontrole ptędkości pŹez Policję' Nie
wysyłałem pisma slaram się nie zaostrzać stosunków między grniną a
staroslwem, ale rozumiem' że pewnych plocedul związanych z pżetłgami nie
da się przeskoczyć' NatomiaŚ KomeDdart Po]icji obiecał ̂ !rócić uwagę
przewoźnikom aby kierowcy prfestrzega|i pźepisów dot' prędkości'
Droga z Piławy do Milina - żeby !o robić musi być co najmniej +5|C '
Wacław Parka sołtys wsi Piława ' dzisiaj już robią ale na wysokości
kapliczki sądwie duże dziury - rozmawiałem z tymi ludzmi aby załalaliteż !e
dfiury' powiedzieli, ze nie mająna to zlecenia i nie mogąlego zrobić lŹeba
ronawiać f kierownibeń'

J Jeżeli clrodzi o smochody ciężarowe, to kie.owcy wożący żwir z kopalni w
slróżyjadą 80 knt,/ha ijadąnp' 5 sanochodówjeden za drugim'

. Eligiusz Hładoń sohys wsi Maniów dloga Z Maniowa do Tworzyjanowa

wój1 to jest kwestia 8warancji podsypują tłuczniem dziury, twierdzą że
aak.lest.

- He]ena Adymowicz hdzie zwmca.ją uwagę. że fasypywali dziury nie
czysz.ząc i zamz z powrÓren są dziury' To jest Skandal, żeby sfdawać tak
bezmyślnie pieniądze podahików
wój!_zgłoszę to do Pana FiLipiuka

- Marek Korzińsk _ sohys wsi Proszkowice na przystankach są kubły
prre8nite, kieroMik zabrał te kubb,' ale przydab,by się nowe kubły

- Wój! na Przystanku' klo ma jakieś lapiery może fabrać fe Śobą
w Peka - śmiernik na przystanku nusi być' my wyrzucamy Z lych
śmietników do swoich kubłów
Edward Kassan l) proŚfę o '\laśnienie sprawy łfspy u Pana Gurdziela,
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2) budynti gmjme się sypią musimy je sprzedać

wójt - będę się pozbyvał mienia gńinne8o mamy kosforyŚ aoszący
wspólwłasność w Maniowi€' wspołwłaściciel nie chce Wp}acić takiej kwoly.
Jeżeli chodzi o pana Gurdzie]a fwrócę się o ustanowienie drogi koniecznej'
wówczas wycenimy ro i będę chciał to spżedać' jednak przygotowanie
sprzedaą' lNa nieraz rok' Proszę nnrje nie rozljczać za czyjeś b}ędy jeŹe1i
były slrzedawme działka po działce to powstała wyspa'
E' Kassan tam była droga, to ni € prawda, że !o zostało po WKSM,jak nrówi
Pan Gurdziel, zastraszył ludzi i spoźądził swoje mapki'
NaŚlępna sprawa to byłe szkoły w Proszkowicach, Domanicaclr, Mi]inie
itd' to wszyslko zaczyna się sypać, uważaln' ze to należy.jak najszybciej

Wójt złozJrłem już swoją deklarację' że będę się pozbywał mielia gminne8o
lzn. sfkoła' pŹedszkole w Domanicach. współwłasność w Domanicach P'
Dziuba. w Milinie jest noły dach - befpiecay, ale będę podejmował
jakiekolwiek dzjałfuia' jeżeli będę miał nożliwość przeniesienia
mieszkających lam Loka1orów Jeżeli rozwiąże się możliwość przeniesienia
gn.nJ lo róqnlez będ/ efy pooe,|nows|: dfil|lni.
Przewodnjczący Rady - pracownicy UG !żygotują dokumenty i ok' 10
kwietniazbierze się Komisja Gospoda*i i Mienia i omówi spiawy majątkowe'
wój! najgożej wyglądają nieruchomości należące do gminy, bardzo
potrzebne jes! posiedzenie komisji.
Ryszard Łącz radny _ popieran prośbę sokysów o ustawienie kuŁ'ów na
śnieci na przys1aŃach' Druga splawa debatujemy m.in' nad drogami a
dlacze8o nie ma na sesji radnych powia1olrfch, powinni być na sesji' PŹed
wyborami byli na każdej sesji'
Przewodnicuący Rady ' faplaszani są na kazdą sesję, nie wien dlaczego nie
lrzyjeżdżają DeklarLr.ję, że skontaktuję się z Panią Zuzanną Smereka'
wójt chciałem poinformować' że przygolowujemy pismo do PKs na próbę
lrrez 3 miesiące będzie j €ździł autobus ok' 8odz' 9'. ' Kosń w}niesie 500 zł'
miesięcznie i środki na to przeznaczymy z rezeMy. Przygotowywanc jeŚ
otwarcie ośrodka spońów Wodnych jesteśmy bardziej obciążeni koszlami

Jolanta Borecka - sohys wsi Mielków w grLrdniu ub. roku pisaliśmy pismo w
Sprawie pod\ryŹki die1 dla sołrysóq Pan PŹewodnicfący zadeklarował, Źe
Iald podĘ^ę do'|ar iery Czy ma|n) 

.e"/cfe 
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Przewodniczący Rady - pamiętam o swojej deklaracji' ale rozmawiałem z
Panią skarbnik. ze obecnie brak ś|odków wrócimy do tej spmw} w
pózniej szyn terminie'
Mirosław Stwaski Dyrckror cmimego ośrodka Kuhury w Mielkowie . 20.
22 czerwca p1oowoa jest na terenie tego ośrodka impreza ',Marinowanie''
Nie mmy ludzi do pmcn Mam gorącą prośbę o pomoc do sohysów aby
rozeaali się kto byłby chętny na wsi do pomocy np. po trzech ludzi ze wsi'
Gastronomia, któn będzie obsługiwać ą imprezę fobowiązała się. że możemy
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handlować aszystkim olrócz alkohol!'' możemy Śprzedawać ciasto' mięso'
wędliny it!' w ostatnim dniu ta' w niedzie]ę' My wyznaczyńy miejsce' gdfie
będzie można się wystawić. zabefpiecfyny prąd'
Jeslto p.omocja glliny - będzie radio, bilbord w cenlrum wrocłalvia będzie
umieszczony przez miesiąc.
Kuinierz PoIańSki - radny'ńoże z tych wiosek, które chcą handlować niech

Paweł Borgosz - sohys wsi DonaDice może zaprolonować slrażakonr i
zapłacić im np. ze śrcdkóW ,,za udział w akcji.' . w ubiegłyń roku nie było to
zor8anizowane jak nalezy.
M' stawski - proponuję spotkanie 2a tydzień w środę w celu omówienia tych
spraw organizacyjnych.
Sołtysi wyrazili z8odę.
]ntbrńuję również, że wprolvadzona zosta]a zmiana w kalendażu imprez
kulturalnych, imprezyświąteczne konkus$olówlvielkanocnych'kieunasf
szko]ny odbędzie się w sobotę przed niedzielą palmową - za każdy Śół
będzie l00 zł. Taki ki €rmasf odbędzie się ró$,nież w Ma.cinowicaclr
17 kwiehia _ dla gminy Mietków zabezpieczony jesl 1 Śół, zadek]arowałenr

Wójl w poniedziałek 4 kwiehia wru z pracownikami UG s.godz' 8 ' l]' 14
będzieny zbierać śmi€ci wokół zbiornika' Prosfę radnych i Sołtysów o
plzyłączenie się' dekla|uję kełbaski na zakończenie' Rękwice i Borki

Pani Dyrekor sP zadeklarowała też wyprawę klas Śarszych'
Chciałbym róMież poinformować. że ocfysfczalnia ścieków zostala odebrana
bez uwag' PIP równieżnie miała zastrzeżeń' Kosf'3mln 9001ys' zł' liczymy
na zwrot 2 mln' zł' Jak będzie zwro!' będzie uroczystość otwarcia tego obiektu,
na kórązaproszę Pana sus]o byłego wójta'
E' Kassan w Proszkowicach była a$,aria.2 rafy fesflo ok. 5 0 litrów wody.
tak nie może być' tŹeba tam załozyć jakieś zabezpieczenie h'b sygnaljzalo|,
który sygnaiizowałby, że jes1 awaria
Mafian Lubieniecki Kierownik ZGK w Mietkowie nie zna Pan sytuacji
jeżeli dochodzi do awarii . Io woda jest wyd uchiwana w ciągu pół godziny.
Awaria była w nocy, ja pracuję 8 godzin a nie 24 na dobę' rano pojechaliśmy

E. Kassan to działo się w sobo1ę po poludniu' a dopiero w niedzielę rano

Przewodniczący Rady falyta} czy sąjeszcze
W związku f 1ym PrzewodniczĄcy zanknął
GminyMietków''

jakieś sprawy, nik! nie zgłosił'
obrady słowanri ''famykań sesję Rady


